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Radny Marcin Maranda 

− Czy w planach przebudowy Parku Lisiniec jest budowa dużego stadionu piłkarskiego? 

Radny Piotr Strach 

− W ilu komisjach Rady Miasta Prezydent brał udział osobiście w ostatnich dwóch latach i poprzedniej 
kadencji? 

− Czy został sporządzony audyt bezpieczeństwa ul. Warszawskiej? 

− Kiedy ostatni raz czyszczono plamy w Al. NMP? 

− Czy można wiek uczniów uprawnionych do ulg w komunikacji miejskiej wydłużyć z 21 do 24 lat? 

Radna Anna Majer 

− Czy na placu budowy przy ul. Staszica 13 można wyłożyć np. deski by mieszkańcy mogli się 
spokojnie poruszać w tym miejscu? 

− Kiedy zostanie postawiony kosz na odpady selektywne przy pawilonie handlowym przy ul. 
Sosabowskiego? 

− Jak wygląda realizacja programu BRCA1, czy został już wybrany partner do realizacji programu? 

Radny Albert Kula 

− Kiedy zostanie naprawiona ul. Gazowa i ul. Skorupki? 

Radna Krystyna Stefańska 

− Kiedy zostaną załatane dziury na ul. Kucelińskiej i Podwale? 

Radny Jacek Krawczyk 

− Czy można zaopatrzyć Straż Miejską w dron do sprawdzania czystości powietrza? 

Radny Jerzy Nowakowski 

− Czy MZDiT brał udział w konsultacjach Miejskiego Programu Rewitalizacji dot. miejsc parkingowych 
przy małych punktach usługowych i małych sklepach? 

Radny Andrzej Sowa 

− Czy zostaną załatane dziury przy ul. Kościelnej, Artyleryjskiej i Podchorążych? 

Radny Łukasz Banaś 

− Czy Miasto przygotowane jest do zimy? 

Radny Zbigniew Mizgalski 

− Jaki pomysł ma miasto na ul. Konwaliową gdy ruch zostanie zwiększony tam kilkakrotnie ze względu 
na przebudowę innych ulic? 

− Jaka jest przyczyna zakorkowania ul. Warszawskiej przy rondach, jak można te korki rozładować i 
jaki jest pomysł miasta na korki związane z przebudową dróg i przebudową mającą się rozpocząć 
(DK 1, DK 46, autostrada, przedłużenie Bohaterów Monte Cassino i 1 Maja)? 

− Czy miasto wdroży metodę wyeliminowania niedoróbek inwestycji drogowych? 



Radna Małgorzata Iżyńska 

− Kiedy zostanie „wydarniowana” ul. Morenowa i kiedy zostanie naprawiona ul. Skalna do ul. 
Mstowskiej? 

Radny Krzysztof Świerczyński 

− Jak wygląda dokładna lista zadań pod pozycją : Budowa infrastruktury rowerowej i pod pozycją 
Budowa i przebudowa ulic w projekcie budżetu? 

− Czy jest możliwe by przed obchodami Święta Niepodległości w 2017 r. powołać komitet 
organizacyjny z osób należących do różnych organizacji w celu wspólnego świętowania? 

− Czy jest możliwe by osoba ubiegająca się o mieszkanie socjalne mogła się starać o mieszkanie 
komunalne? 

Radny Piotr Wrona 

− Czy można komunikator SISMS rozszerzyć o dodatkowe funkcje np. o informację dot. alertu 
smogowego? 

− Jak wygląda przygotowanie Urzędu do zmiany w przepisach dot. rozliczania podatku VAT przez 
jednostki samorządu terytorialnego? 

− Co wchodzi w kwotę dokumentacji przyszłościowej budowy i przebudowy dróg? 

Radny Łukasz Wabnic 

− Czy zostanie zbudowana ul. Jesienna do ul. Bór? 

Radna Justyna Kielesińska 

− Czy będzie wyremontowany chodnik przy ul. Korczaka? 

− Czy można dokonać przeglądu drzewostanu zagrażającemu przy ul. Nowowiejskiego 13 i ul. 
Korczaka? 

Radny Łukasz Kot 

− Czy można doświetlić teren przy placu dla seniorów przy ul. Morenowej? 

Radny Piotr Strach 

− Czy możliwe jest ustawienie biletomatu w Urzędzie Miasta? 

Radny Dariusz Kapinos 

− Czy miasto przygotowane jest do pomocy bezdomnym w czasie zimy? 

− Czy Częstochowskie Centrum Świadczeń przygotowane jest do funkcjonowania i na jakim jest 
etapie? 

Radny Artur Gawroński 

− Czy w związku z środkami w projekcie budżetu strefa ekonomiczna wyczerpała już teren? 

− Dlaczego na zadanie promocja tramwaju planowane jest tylko 1600 zł i na co są te środki? 

− Dlaczego na bieżące utrzymanie dróg, publiczną komunikację w gminach, mieszkaniowy zasób 
gminy, promocje miasta poprzez sport, promocję Gaude Mater, politykę społeczną jest mniej 
środków niż w roku ubiegłym a dlaczego na rewitalizację kulturalną jest więcej? 

Radny Krzysztof Świerczyński 

− Kiedy zostanie rozstrzygnięty konkurs na najlepszą pracę magisterską/dyplomową? 


